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Inleiding 
 

Dit document is het overkoepelende evaluatierapport van de Blaricumse kermisweek in 2018. Het 

doel van dit document is in beeld te brengen wat de beleving en beoordeling is geweest van de 

belangrijkste stakeholders in de kermisorganisatie. Dit zijn: 

1. de inwoners van de gemeente Blaricum; 

2. omwonenden van de directe omgeving van de activiteiten van de kermisweek in het oude 

dorp; 

3. (horeca)ondernemers/verenigingen die activiteiten organiseren: Oranjevereniging, Het Vitus, 

en d’ Ouwe Tak en beveiligingsorganisatie. Moeke Spijkstra deed door een brand voor de 

kermisdagen dit jaar niet mee; 

4. vertegenwoordigers van adviserende en optredende hulpdiensten (politie, brandweer, 

GHOR); 

5. de medewerkers van de BEL Combinatie en gemeente Blaricum voor zover zij een rol hadden 

in de organisatie, communicatie, vergunningverlening, toezicht en veiligheid. 

Bovenstaande partijen zijn geraadpleegd in de vorm van nabespreking en/of enquête. De 

samenvatting van de inbreng is in dit document samengevat. In dit document worden geen 

persoonsgegevens verwerkt, in tegenstelling tot in de onderliggende documenten. 

In dit document staan conclusies vermeld op basis van de inbreng. Zo kunnen we van de Blaricumse 

kermisdagen in 2019 een vrolijk, veilig en verbindend feest maken. 

  



4 
 

1. Inwoners 
 

In oktober 2018 ontvingen inwoners van Blaricum een brief met het verzoek om een online enquête 

via de website van Blaricum in te vullen over de Kermisweek 2018. Met de enquête willen we 

ervaringen bij bewoners ophalen en peilen of overlast is ervaren.  De resultaten  nemen we mee in 

de voorbereiding van de Kermisweek 2019. Onder andere om na te gaan welke maatregelen nodig 

zijn om het feest in goede sfeer te laten verlopen, passend bij de schaal van het dorp. 

Resultaten algemeen 

In totaal is de enquête 693 keer ingevuld. Een groot deel van de respondenten (481) wonen in het 

Oude Dorp. De enquête is door de meeste mensen in de leeftijdsgroep 45-60 jaar ingevuld.  

Resultaten ervaren onrust en overlast 

Er zijn 666 respondenten die aangaven naar de kermisweek te zijn geweest. Het merendeel daarvan 

(570) personen vonden de kermisweek leuk en hebben geen onrust ervaren (492). Ook gaf een groot 

deel (253 personen) aan dat de onrust in vergelijking met de afgelopen 5 jaar hetzelfde is gebleven. 

Er zijn 518 personen die lieten weten geen overlast tijdens te kermis te hebben ervaren. De personen 

die wel overlast hebben ervaren (169, ruim 25% van de respondenten) laten weten vooral overlast te 

hebben van: mensen op straat na sluitingstijd, alcoholmisbruik, te lang doorgaan, buitenstaanders, 

herrie, vernielingen, afval en wildplassen.   

Resultaten veiligheidsmaatregelen 

De meeste respondenten (418) gaven aan wel iets gemerkt te hebben van de extra 

veiligheidsmaatregelen. De veiligheidsmaatregelen leidden niet zozeer tot een veiliger gevoel. Van de 

679 respondenten die deze vraag invulden, gaven 288 mensen aan hier neutraal in te staan en 227 

mensen lieten weten zich wel veiliger te voelen. De overige respondenten (164) gaven aan zich niet 

veiliger te voelen.   

Resultaten veranderen kermisweek 

Op de open vraag of mensen iets willen veranderen aan de kermisweek, werd vooral aangegeven (75 

keer) dat het dorpers moet en het voor minder mensen van buiten toegankelijk moet zijn. Andere 

genoemde verbeterpunten: minder kroegen/eerder dicht (37 keer), meer beveiliging/controle (34 

keer), geen bekende artiesten (27 keer), kermis buiten het dorp (14 keer), minder livemuziek/alleen 

binnen (10 keer), minder dagen (7 keer), afschaffen (7 keer) en geen alcohol (6 keer).  
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2. Omwonenden 
 

Tussen 30 januari en 6 februari heeft de burgemeester gesproken met 26 huishoudens 

(vertegenwoordigd door 1 of 2 personen per huishouden). Al deze mensen zijn afkomstig uit het 

oude dorp van Blaricum, in een straal van +/- 150 meter van de horecagelegenheden. Dit laat een 

verdeeld beeld zien, maar nadrukkelijk anders dan de brede inwonerenquête. Waar de 

inwonersenquête een positieve beleving laat zien, waarbij respondenten aangeven weinig onrust en 

overlast te ervaren bij een meerderheid (75%), is de beleving van de genoemde direct omwonenden 

anders.  

Vooropgesteld wordt de traditie van de kermis, met volksspelen en kermisattracties door alle 

gesproken omwonenden gewaardeerd. Ook gunnen vrijwel alle respondenten de horeca tijdens de 

kermis een omzet. Dit betekent dat er dus geen enkele stem opgaat om de Kermisdagen (overdag of 

’s avonds) volledig af te schaffen. Met name de omwonenden van Moeke Spijkstra geven aan dat het 

in 2018 opmerkelijk rustiger was vanwege het niet-deelnemen van Moeke Spijkstra aan de kermis.  

Eén huishouden geeft daarbij aan dat ze alle onderdelen van de Kermisdagen, overdag en ’s avonds, 

precies willen laten zoals het is en de overlast erbij vinden horen. Alle andere 25 huishoudens geven 

aan dat de overlast een grens heeft overschreden. Bij doorvragen naar de ervaren overlast geven zij 

bijna allemaal de volgende zaken aan: 

- er wordt over auto’s heengelopen en die worden vernield. 

- openbaar groen en eigen planten(bakken), heggen en struiken en objecten in de tuin worden 

vernield. 

- bezoekers betreden het eigen terrein van omwonenden.  

- er wordt op eigen terrein van omwonenden geplast, gepoept of overgegeven. 

- veel geluidsoverlast van zowel kroegen (muziek) als bezoekers op straat (schreeuwen). 

Diverse omwonenden geven daarbij aan het beeld te hebben dat de overlast afkomstig is van 

bezoekers die niet in Blaricum wonen. 

 

Als wordt gevraagd naar voor de omwonenden gewenste oplossingen, dan komen de volgende zaken 

aan de orde: 

- Vroegere sluitingstijden horeca (tussen 0.00 en 1.00 uur) 

- Meer toezicht op straat om overlastgevers te adresseren. 

- Geen optredens van (bekende) artiesten. 

- Toegangsverbod horeca van bezoekers indien (zichtbaar) onder invloed van drank of drugs. 

- Ontmoediging voor bezoekers van buiten Blaricum/BEL. 
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3. Ondernemers, horeca en beveiliging 
 

De ondernemers kijken in het algemeen terug op een positief verlopen kermisweek. Sfeer in de buurt 

van hun horecagelegenheid hebben zij als gemoedelijk ervaren. Ook de beveiligingsorganisatie deelt 

die conclusie.  

Daarbij staat in contrast dat in berichtgeving in de krant over ongeregeldheden werd gesproken. Het 

contrast is duidelijk te verklaren door het verschil in locatie. De ongeregeldheden uit de krant 

verwijzen naar ongeregeldheden in de straten van het dorp, buiten het zicht van de ondernemers. 

Deze ongeregeldheden zijn op basis van constateringen van de burgemeester uit  eigen 

waarnemingen en waarnemingen van de politie. Verder geeft de burgemeesters aan dat de  

ongeregeldheden in de media meer aandacht hebben gekregen dan de burgemeester deze heeft 

gegeven in haar persstatement. 

Polsbandjes hebben een meerwaarde, namelijk door beter zicht op meerder- en minderjarigen 

mogelijk te maken. Daarbij geldt dat alle vormen van polsbandjes zonder goed toezicht gevoelig zijn 

voor fraude. Elk polsbandjessysteem kan worden omzeild, omdat alle materiaal kan worden geknipt 

en geplakt.  

Verder meldt de Oranjevereniging dat de dagactiviteiten zeer gemoedelijk zijn verlopen. Dit kunnen 

alle andere betrokkenen beamen. 
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4. Bespreking hulpdiensten  
 

In 2019 zijn alle hulpdiensten betrokken en gevraagd om advies vooraf. Aandachtspunten in de 

voorbereiding waren als volgt: 

- het niet tijdig indienen van vergunningaanvragen door horecaondernemers, waardoor goede 

advisering onder druk kwam te staan. 

- De Geneeskundige Hulpverleningsorganisatie in de Regio (GHOR) pas vrij laat is aangehaakt 

in de voorbereiding. De GHOR wil graag vanaf het begin aangehaakt zijn in 2019. 

Daarnaast zijn de hulpdiensten benaderd achteraf voor een evaluatie en risico-analyse. 

De brandweer vraagt extra aandacht voor alle activiteiten bij horeca die geen aanvraag doen, maar 

wel meedoen of –profiteren van de Kermisweek. Zij doen geen vergunningaanvraag maar zijn wel 

onderdeel van de activiteiten. Vanwege de grote hoeveelheden mensen tijdens de kermis verdient 

het aanbeveling om alle horeca waarvan bekend is dat zij hier aan meedoen een aanvraag te laten 

doen en nadere voorschriften mee te geven in het kader van veiligheid en ontruiming. 

Bak- en braadactiviteiten zijn vrij dicht op rieten kappen geplaatst bij de kermisattracties. Het 

verdient aanbeveling om dit waar mogelijk op grotere afstand te plaatsen in verband met 

ontvlambaarheid. 

De op- en afstapvoorzieningen bij de kermisattractie “Polyp” was onveilig. Advies is dit mee te 

nemen in de vergunningvoorschriften. Verder waren er geen knelpunten met betrekking tot de 

kermisattracties. 

De GHOR geeft aan dat de vanwege de risico-inschatting meer aandacht is uitgegaan naar de 

avondactiviteiten. Verder waren onvoldoende toiletvoorzieningen aanwezig bij de schouw. Voor 

2019 adviseert de GHOR dit op een hoger niveau vast te stellen gezien het aantal bezoekers. Dit kan 

ook wildplassen beperken.  

EHBO voorzieningen laat ook op diverse locaties te wensen over. Verbanddozen zijn niet compleet of 

op orde en EHBO posten kunnen niet de daaraan gestelde functie vervullen door gebrek aan 

faciliteiten. Een voorbeeld hiervan is een liggende behandeling, waarbij de patiënt van 

weersomstandigheden en overig publiek is afgeschermd. 

De politie constateert een grimmigere sfeer op straat in de avonden dan bij recente eerdere jaren. 

De politie heeft dit jaar met meldingen te maken gekregen die ernstiger waren dan eerdere jaren (op 

het gebied van drugs en zeden). Door de grimmigere sfeer, meer opstootjes en de grote hoeveelheid 

mensen op straat is een andere aanpak noodzakelijk. Dit betekent dat wat de politie betreft meer 

toezicht nodig is, maar dat toezicht veelal kan worden verzorgd door voldoende en goed 

geïnstrueerde beveiligers.  

Daarbij geeft de brandweer aan zorgen te hebben door de grote hoeveelheden bezoekers. Het beter 

begeleiden en spreiden van bezoekersstromen is noodzakelijk. De GHOR haakt hierop aan door te 

zeggen dat het hebben van goede aanrijdroutes voor hulpdiensten noodzakelijk is. 
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Risicoanalyse 

De Veiligheidsregio Gooi- en Vechtstreek heeft een analyse gedaan van de veiligheidsrisico’s van de 

kermisdagen. Daar komt een duidelijk en eensluidend beeld uit: 

- Door grote bezoekersstromen is het druk op straat en in de horecagelegenheden. Het is 

wenselijk om die bezoekersstromen meer te spreiden, omdat de hoge concentraties voor 

verdrukking kunnen zorgen in een horecagelegenheid. 

- De grote bezoekersstromen op straat en profiel van de bezoekers en omstandigheden (jong, 

onder invloed, in enkele gevallen bekend bij de politie) zorgen voor ordeverstoring. 

Vroegtijdig signaleren en interveniëren of weghouden/afvoeren is daarom wenselijk. 

- De grote bezoekersstromen behoeven betere sanitaire en medische voorzieningen. Hier 

heeft de GHOR richtlijnen voor en die dienen dan ook verwerkt te worden in de 

voorbereidingen en vergunningvoorschriften. 

- Om bovenstaande goed mogelijk te maken is een duidelijk en goed voorbereid parkeer- en 

verkeerbeleid en handhavingsplan noodzakelijk voor de kermis om effectief op te treden.  
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5. BEL Werkgroep 
 

Algemeen 

De werkgroep concludeert dat de voorbereidingen wat hen betreft zo goed als mogelijk zijn 

verlopen dit jaar. Door de brand bij Moeke Spijkstra ontstond veel onduidelijkheid over 

deelname van Moeke Spijkstra en de behoefte van andere horecaondernemers naar 

aanleiding daarvan. Dat maakte dat de aanloop onrustig was. 

Het beeld van het verloop van de Kermisweek overdag (activiteiten Oranjevereniging en 

volksspelen) geeft een zeer plezierig en positief beeld. Dit kwam door de goede sfeer 

en het mooie weer. De avondactiviteiten bij de horecagelegenheden geeft helaas een 

grimmiger beeld dan andere jaren. Diverse incidenten met geweld, verdovende middelen en 

een algehele gespannen sfeer buiten de horecagelegenheden. 

 

Communicatie 

De communicatie naar buiten is via de gebruikelijke kanalen gedaan. Facebook, Hei & 

Wei, twitter. Dit is goed verlopen. Wel is discussie geweest met de 

Oranjevereniging over taakverdeling tussen gemeente en Oranjevereniging in het 

communicatietraject. In de aanloop wordt veel van de communicatie gevraagd door 

vragen van inwoners en horeca. Snelle en adequate reactie is dan essentieel. 

 

Handhaving 

Zowel Rust Wat als tankstation Vos waren later open of weken af van hun reguliere vergunningen en 

moeten daarom vergunning aanvragen. Aangeven dat hij hiervoor vergunning kan 

aanvragen. De lokale bekendheid van de politie was beperkt. Hier meer tijd voor 

nemen om de dienstdoende politieambtenaren het terrein te laten verkennen. 

Verder geconstateerde dat sluitingstijden soms uitliepen. Hier is tegen opgetreden. Daarom is het 

wenselijk om dwangsommen en waarschuwings- en dwangsombrieven te standaardiseren. Bevordert 

snel handelen en geeft duidelijkheid voor de handhavers en de tegenpartij.  

 

Veiligheidsbeleid 

Het speerpuntenbeleid heeft houvast geboden om maatregelen te treffen en toe te 

lichten. Voor 2019 is het de wens dit nog verder concreet te maken omdat in de 

huidige vorm nog teveel ruimte of onduidelijkheid was. Zaken als verkoop van 

(verdovende) middelen, openingstijden en handhaving daarvan, toegangsbeleid en 

toezicht op meegenomen alcohol verdienen verdere uitwerking. 

 

Openbare ruimte  

- Het wegslepen van verkeerd (gevaarlijk of hinderlijk) geparkeerde voertuigen kan 

de buitendienst nu onvoldoende doen. Daarvoor is uitbreiding/aanpassing van het 

mandaat van de coördinator/werkvoorbereider nodig. 

- Een (extra) wateraansluiting is wenselijk voor de sanitaire voorzieningen. De 

beoogde locatie is ter hoogte van “Trattoria Da Bruno” op de Huizerweg. 
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- Verlichting is op sommige plaatsen matig. Overwogen moet worden in het beleid 

van 2019 iets op te nemen over het plaatsen van aanvullende verlichting. 

- Mogelijkheid verkennen om fietsen centraal te laten parkeren. Nu waren fietsen 

diverse keren hinderlijk geparkeerd. 

 Verloop Kermis  

In het algemeen wordt de opmerking gemaakt dat het aantal bezoekers en 

bestedingspatroon op de kermis (attracties en automaten) terug loopt. De opbouw en 

afbouw is verder rustig en positief verlopen. Op het kermisterrein zelf waren dan ook 

nauwelijks problemen, met uitzondering van één geweldsincident tussen diverse jongeren 

(12-13 jaar) op de maandagmiddag in aanwezigheid van de kermiscoördinator van de 

gemeente. 

 

Verloop Blaricumse spelen (verenigingen) 

Zoals in de algemene indruk genoemd was hier sprake van een goede sfeer en mooi weer, 

waardoor veel positieve indrukken zijn achtergebleven en gemeld bij de werkgroep. 
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6. Conclusies en aanbevelingen 
 

De volgende conclusies kunnen worden getrokken. Daarbij staan waar nodig bijbehorende 

aanbevelingen. 

Algemeen 

- De dagactiviteiten zijn zeer gemoedelijk verlopen, zowel de volksspelen als de 

Kermisattracties hebben geen noemenswaardige problemen gegeven. De avonden bij de 

horecagelegenheden zijn niet geëscaleerd, maar heeft wel tot grimmige of drukke situaties 

geleid die mogelijk escaleren in de toekomst. Dit vraagt om maatregelen in relatie tot 

crowdmanagement. 

Inwoners 

- Uit de resultaten van de enquête blijkt dat het merendeel van de respondenten geen onrust 

of overlast heeft ervaren. De personen die wel overlast hebben ervaren, hadden vooral last 

van mensen op straat na sluitingstijd, alcoholmisbruik, te lang doorgaan, buitenstaanders, 

herrie, vernielingen, afval en wildplassen.  De extra veiligheidsmaatregelen zijn wel 

opgemerkt maar hebben niet tot een beter of minder veiligheidsgevoel. De respondenten 

gaven als belangrijkste verbeterpunt aan dat de Kermisweek dorpser moet en minder 

toegankelijk moet worden voor mensen van buiten.  Omwonenden willen daarbij kortere 

openingstijden zodat overlast, mede door gebruik van alcohol of andere middelen, wordt 

teruggebracht in tijd. 

Openbare orde 

- Ruim 26% van de inwoners geeft aan overlast te ervaren. Enige overlast is onvermijdelijk, 

maar terugdringen van overlast heeft prioriteit. 

- De overlast valt uiteen in de volgende categorieën: 

o Onrust op straat door mensen die lang en in grote groepen op straat blijven. 

o Geluidsoverlast, aan te pakken door muziek binnen te houden en niet buiten. 

o Wildplassen, aan te pakken door meer plasvoorzieningen en ophogen van toezicht in 

beveiliging en handhaving. 

o Vernieling en afval, aan te pakken door voldoende prullenbakken en toezicht en 

handhaving.  

- De minister van Justitie en Veiligheid, die het beheer heeft over de politie, heeft besloten dat 

de politie minder moet inzetten op commerciële activiteiten en de beveiligingstaken die geen 

politiebevoegdheden vereisen moeten overlaten aan particuliere beveiliging. Omdat politie 

minder op commerciële activiteiten inzet, moet de inzet van beveiliging worden verhoogd 

door de horecaondernemers. Zij moeten hier een plan voor opstellen, in samenspraak met 

de gemeente en politie. 
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- Om de overlast te reguleren, is veiligheids- en handhavingsbeleid nodig. Dit stellen we voor 

2019 op. 

Horeca 

- Horeca neemt maatregelen (polsbandjes, beveiliging) die effect sorteren. In en direct voor de 

horeca zijn daarom geen grote ongeregeldheden, ondanks grote drukte. De risico’s voor 

ordeverstoring liggen iets verder van de kroegen af, waar veel bezoekers gelijktijdig op straat 

staan. 

- Horeca blijft soms langer open dan vergund zonder dat dit in het belang is van de openbare 

orde. Dit pakken we aan door toezicht op openingstijden en andere vergunningvoorschriften. 

- Horecagelegenheden of andere ondernemers die afwijken van de eigen vergunning vanwege 

de kermisdagen kunnen en moeten daarvoor vergunning aanvragen. 

- Er is volgens de hulpdiensten veel risico op verdrukking binnen. Dit betekent een strenger 

toelatingsbeleid. Spreiden van bezoekers is noodzakelijk. 

Openbare ruimte 

- Met name voor verkeer en parkeren is een goed plan nodig. Dit stelt de gemeente op en is 

onderdeel van het veiligheids- en handhavingsbeleid voor de kermisdagen in 2019. 

- Extra wateraansluiting in het oude dorp wordt geregeld voor sanitaire voorzieningen. Het 

aantal sanitaire voorzieningen moet omhoog. Een aantal extra lichtpunten op de meeste 

donkere plekken is belangrijk ter overweging. 
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Bijlage 1 Speerpuntenbeleid 2018 
 

Speerpuntenbeleid  

Kermisweek BLARICUM 2018  
 

Inleiding 
 

Het college wil dat de kermisweek in Blaricum een gezellig dorpsfeest is voor de inwoners van 

Blaricum, waarbij inwoners van omliggende gemeenten welkom zijn. Het college beseft zich dat door 

het open karakter van het dorp en feestterrein het onmogelijk is om bezoekers van buiten de 

gemeente te weren. Qua organisatie is de kermisweek een groot evenement dat onvermijdelijk ook 

overlast veroorzaakt. We doen als gemeente, in nauwe samenwerking met de hulpdiensten zoveel 

mogelijk om de week voor alle betrokken partijen goed te laten verlopen. In overleg met inwoners, 

Oranjevereniging, kermisexploitanten en de horecaondernemers zijn we gekomen tot een 

speerpuntenbeleid voor 2018. Het betreft onderstaande speerpunten:  

- Inbreng inwoners staat centraal 

- Bezoekersaantallen binnen toelaatbare grenzen  

- Geluid op acceptabel niveau 

- Geen drankgebruik onder minderjarigen 

- Het oude dorp afgeschermd 

- Leren door evalueren 

Inbreng inwoners staat centraal 

 
We vragen onze inwoners ieder jaar ons te laten weten hoe ze de kermis beleefd hebben. We 

realiseren ons daarbij dat niet iedereen dat ook doet. Ook blijkt inbreng soms tegenstrijdig. Waar de 

inbreng samenhangend is, nemen we dit mee in de maatregelen ten tijde van de Kermisweek. 

Bezoekersaantallen binnen toelaatbare grenzen 

 
De kermisweek is voor de inwoners van Blaricum. Inwoners uit omliggende dorpen als Laren, 

Eemnes, Bussum, Naarden en Huizen zijn welkom, mits ze positief bijdragen aan de goede feestsfeer. 

Als ze dat naar verwachting of aantoonbaar niet doen door overlastgevende gedragingen worden ze 

geweerd c.q. verwijderd uit het oude dorp. 

Daarbij willen we geen ongecontroleerde stroom van bezoekers. Daarom houden we bij meldingen 

en aanvragen van de (horeca)ondernemers rekening met hun activiteitenprogramma en eventuele 

artiesten. 

Beoordeling door hulpdiensten en gemeente vindt plaats op meerdere punten, onder meer: 

 Heeft de artiest een grote publiek aantrekkende werking? 
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 Wat is daarmee de verwachte omvang van het publiek? 

 Wat is het type doelgroep van de artiest? 

 Hoeveel  beveiliging wordt ingezet bij de locatie?   

 Hoeveel bezoekers zijn maximaal toelaatbaar op en om de betreffende locatie? 

Sinds 2015 zijn de optredens en muziek binnen toegestaan. Logischerwijs betekent dit dat er meer 

bezoekers inpandig zijn bij slecht weer. Dit kan ertoe leiden dat er geen bezoekers meer in het pand 

worden toegelaten. Dat heeft extra aandacht in verband met overlast.  

Het plaatsen van tenten biedt goede mogelijkheden om de druk bij horeca gelegenheden binnen te 

verminderen. De tenten worden voor een deel alleen geplaatst bij slechte weersverwachting en zijn 

hoog genoeg voor hulpdiensten om onderdoor te kunnen.  

Ook is afgesproken met de horeca-exploitanten dat verkoop van drank en etenswaren om 1.30 uur 

stopt, zodat om 2.00 uur de meeste kermisbezoekers de horeca locaties hebben verlaten. Daarom 

vindt in 2018 om 1.00 uur een aankondiging plaats door toezichthoudend personeel (BOA, 

gemeentelijke toezichthouders, politie) bij de bedrijfsleiders van de horecagelegenheid dat nog 

maximaal 30 minuten drinken mag worden geschonken en etenswaren mogen worden verkocht. 

Politie en beveiligingsmedewerkers van de horeca werken daarbij nauw samen om na sluitingstijd 

het dorp zo snel mogelijk ‘schoon te vegen’.  

De politie-inzet was gezien de omvang van de kermis/feestweek altijd voldoende. Ook op basis van 

de kermisweek dit jaar wordt een vergelijkbare politie-inzet gepleegd. In alle gevallen kan er zo nodig 

een beroep gedaan worden op regionale bijstand. 

Geluid op acceptabel niveau 

 
Bij een feest als de kermisweek hoort muziek. De geluidsproductie moet echter wel binnen redelijke 

grenzen blijven. Daarop zien we toe door geluidsmetingen tijdens de Kermis.  

 De horeca-activiteiten vallen onder incidentele festiviteiten. Hierbij mag worden afgeweken van de 

algemene geluidsnormen (op grond van het Activiteitenbesluit). In de Algemene Plaatselijke 

Verordening (APV) is opgenomen dat inrichtingen in Blaricum dit maximaal 7 keer per kalenderjaar 

mogen doen en er zijn geen specifiek geldende geluidsnormen voor opgenomen. Wel wordt qua 

geluidsnormen in de praktijk aansluiting gezocht bij de algemeen geldende norm voor evenementen: 

maximale geluidbelasting van 80 dB(A) op de dichtstbijzijnde gevel, of bij het ontbreken van een 

gevel, op 50 meter afstand. Zo zetten we in op het beperken van overlast en gehoorschade. 

Geen drankgebruik onder minderjarigen 

 
Vanuit de gemeente worden verschillende maatregelen genomen om overlast door jongeren te 

beperken. Hierbij gaat het zowel om toezicht op het nuttigen van als het voor handen hebben van 

(eventueel zelf meegebrachte) alcoholhoudende dranken door jongeren. Dit toezicht gebeurt in de 

horecagelegenheden, maar ook op straat. Alle horecaondernemers gaan werken met polsbandjes om 

beter te kunnen controleren. De gemeente faciliteert de ondernemers hierbij op basis van een 

financiële compensatie. 



15 
 

Het Oude Dorp afgeschermd 

 
Inwoners moeten veilig over hun eigen terrein kunnen. Daarom worden bij diverse woningen hekken 

ter beschikking gesteld om hun eigendommen beter af te schermen. Bezoekers en inwoners moeten 

veilig over straat kunnen. Om die reden zetten we omleidingsroutes in en stevige afzettingen neer 

om verkeer te weren van het terrein van de Kermis en horecaondernemers. Verder moeten de 

Kermisattracties veilig opgebouwd en afgebouwd kunnen worden. Voor een veilige en overzichtelijke 

opbouw is het wenselijk geen horeca gerelateerde of andere activiteiten buiten plaats te laten 

vinden ten tijde van de opbouw en afvoeren van de kermisattracties. Horecaondernemers zorgen 

voor zowel beveiliging op hun eigen terrein als beveiligers die toezichthouden op de openbare weg. 

Leren door evalueren 

 
Na afloop van de kermis/feestweek is er (op korte) termijn altijd eerst een evaluatie met de 

verschillende (hulp)diensten. Ook de inwoners worden via verschillende communicatie kanalen 

gevraagd hun input voor de evaluatie te leveren. De daarin besproken punten en eventueel 

ontvangen meldingen en/of klachten of andere bijdragen worden meegenomen in de 

daaropvolgende evaluatiegesprekken met de ondernemers en organisatie. Deze overleggen vinden 

individueel plaats met de horeca-exploitanten en de organisatie van activiteiten en 

kermis/feestweek. De uitkomst van de evaluatiegesprekken vormen de basis voor de voor 

overleggen van de kermis/feestweek voor het jaar daarop. 

 

 

 


